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In the rigid theocracy of Salem, Massachusetts, rumors that women are practicing
witchcraft galvanize the town. The ruthlessness of the prosecutors and the eagerness
of neighbor to testify against neighbor, THE CRUCIBLE mirrors the anti- Communist
hysteria in the 1950's

作者介绍: 

Arthur Asher Miller was an American playwright and essayist. He was a prominent
figure in American literature and cinema for over 61 years, writing a wide variety of
plays, including celebrated plays such as The Crucible, A View from the Bridge, All My
Sons, and Death of a Salesman, which are still studied and performed worldwide.
Miller was often in the public eye, most famously for refusing to give evidence against
others to the House Un-American Activities Committee, being the recipient of the
Pulitzer Prize for Drama among other awards, and for marrying Marilyn Monroe. At the
time of his death, Miller was considered one of the greatest American playwrights.
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评论

期待小本演绎 说起来另一部庭审题材的美国高中生必读书知更鸟也是五六十年代产生

-----------------------------
一场闹剧

-----------------------------
无聊

-----------------------------
读这个心情很不好= =

-----------------------------
freaking esl...

-----------------------------
超级超级好看

-----------------------------
只粗略地只看了一边，结尾处很有力量（2013.1.10）

-----------------------------
好无力QWQ more weight, more weight, more weight.

-----------------------------
Seeing the play from Abigail's POV, it's actually all about a possessive love that's gone
terribly awry.

-----------------------------
这真的是我有史以来看得最生气的一个剧本……Abby真的是神经病小三害死一群人（
到第三幕她出现的每秒钟我都在爆粗口）。而且感觉排出来应该会非常吵充斥着女声尖



叫吧，光是想想都鸡皮疙瘩落一地（坏的那种）。AM的剧本虽然可以分析的内容非常
多但是光就纯读者的角度说基本每本都让我越读越火大（尽管如此我还是挺喜欢他的，
我真是个M）。

-----------------------------
想看Abigail by Winona. Essay due to next Fri. ;_;

-----------------------------
环境戏剧初尝试。

-----------------------------
Hysteria.

-----------------------------
建议不要看王晓鹰版女巫。想看黄佐临的。

-----------------------------
当时的人有多封建，男女有多不平等

-----------------------------
Great play about deception, pursuit of power, integrity, and self-redemption.

-----------------------------
love at first sight

-----------------------------
haunting...

-----------------------------
真的是太喜欢了 Yr 10的英语课是最爽的一年

-----------------------------
这本书非常overwhelming。掌控言论的人有操纵一切的能力。再为荒谬的事情，若是
在普遍的支持下，到最后会变成不争的事实。言论就是这么可怕。
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书评

今晚约几个朋友看话剧《萨勒姆的女巫》，由Ad戏剧系毕业班演出。从政治隐喻上讲
，《女巫》是勇敢坦诚的，阿瑟.米勒（Arthur
Miller）不愧为20世纪的良心；从宗教上讲，它则过于妖魔化宗教了。
故事讲述了17世纪发生在萨勒姆镇的捉巫事件，在恐怖法庭，居民用撒谎保护自己、陷
...  
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